
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 23. juni 2016 stillet følgende spørgs-

mål nr. 719 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 719:  

”Kan ministeren oplyse, hvor mange penge der er forudsat anvendt til hhv. sygehus-

medicin og medicintilskud i 2017 i aftalen om regionernes økonomi for 2017?” 

 

Svar: 

Fastsættelsen af den regionale ramme for driftsudgifter er ikke baseret på konkrete 

forudsætninger for hvert udgiftsområde. Dette gælder også på medicinområdet. Det 

er således regionernes opgave at prioritere inden for den samlede regionale sund-

hedsøkonomiske ramme, hvis udgifterne på et udgiftsområde stiger eller falder. 
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